
 

 

 

 

 

Medverknadsmøte – oppsummering etter møte med elevrådet ved Sunnylven skule 
6.6.19. 
 

Møtet var på Sunnylven skule. I tillegg til representantane for elevrådet deltok rektor Roar 
Seljeset, planleggjar Andreas Standal Eikrem og rådgjevar Marit Elisabet Larssen. 

Samtalen med elevane hadde som føremål og få fram: 

• Kvar dei møtest utandørs i fritida si (favorittstad/samlingspunkt, aktivitetar) 

• Kvar kan de ferdast fritt utan omsyn til bilar og annan trafikk 

• Er det stader der de ønskjer at det ikkje kjem hus, hytte, industri, veg, hotell. 

• Snarvegar mellom heim og uteområda 

 

Innspel og kommentarar som kom i møtet: 

Leikeplassar/møteplassar: 

• Umerka leikeplass ved Ringdalsåsen 20 

• Coop, der er sitjeplassar 

• Skuleplassen 

• Sentrum er viktig møteplass 
 

Snarvegar som er mykje brukte: 

•  frå Solvegen 29 til feltet nedanfor 

•  frå kyrkja ned til sentrum 

•  ned til Kyrkjevegen 
 

Aktivitetsområde: 

• Høgereiten, vert nytta av skulen og kyrkja (friluftsgudstenester) 

• Helsetvatnet – skøyter om vinteren 

• Badestranda i sentrum 

• Åseneset/Kurlå 
 

Gang- og sykkelvegar: 

• Bør kome gang/sykkelveg frå skulen og innover Bygda 

• Treng sikker kryssing av fylkesvegen ved tunellinnslaget 
 

Takk til skulen for velvilje og god tilretteleggjing 

 

 


